
Zápis z veřejného zasedání konaného dne 29. 12. 2015 od 19:00 
 

Přítomni: Votava J., Touš J., Petr E., Moravec Z., Král A. 

 

Hosté: Bělohlavý M., Kasl, Vladař 

 

Pan starosta přivítal občany a přečetl program zasedání, které bylo odsouhlaseno 

a určil zapisovatele a ověřovatelé z dnešního zasedání. 

Zapisovatel: Zuzana Petrová 

Ověřovatelé z dnešního zasedání – Petr E. ml., Moravec Z. 

 
Program zasedání: 

1 Kontrola usnesení z posledního zasedání  

2 Seznámení s došlou poštou  

3 Zpráva činnosti honebního společenstva  POSAVÁDKA  

4 Zpráva obecního hajného o postupu prací v obecním lese p. Bělohlavý 

5 Určení inventurní komise OÚ a SDH  za OÚ  předseda E. Petr. člen Král, Moravec   

    Za SDH předseda M. Hošťálek , člen  Kábrt , Tícha  

6 Odsouhlasení rozpočtové změny č. 8, č. 9 

7 Odsouhlasení rozpočtu na rok 2016 

8 Odsouhlasení smlouvy o zabezpečení sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování         

  odpadů Pošumavskou odpadovou s.r.o. Klatovy 

9 Odsouhlasení smlouvy nového územního plánu Ing. Ţaluda projektová kancelář         

10 Odsouhlasení smlouvy s fa. ATEST Agency - dotace  

11 Odsouhlasení smlouvy o právním poradenství s JUDr. Roubal   

12 Odsouhlasení rekonstrukce pozemní komunikace v obci Újezd u Plánice  

13 Odsouhlasení příspěvku 2000,- Kč na podzimní slavnosti  

14 Odsouhlasení proplacení inzerátu na pronájem hostince 1.126,- Kč 

15 Odsouhlasení nákupu kníţek na dětskou besídku v částce 3.980,-  Kč 

16 Odsouhlasení příspěvku na děti Dětského domova Bona Hepo s.r.o v částce 600,- Kč 

17 Odsouhlasení příspěvku na ohňostroj 2015 v částce 5700, - Kč   

18 Seznámení s vlastníky nemovitostí a další oprávněné osoby, kteří nejsou označení v katastru 

nemovitostí dostatečně určitě, jak vyţaduje katastrální zákon   

19 Seznámení s kontrolou hospodaření v obecním lese 

20 Diskuse, usnesení, závěr a občerstvení 

 

1) Pan starosta přečetl kontrolu z posledního zasedání 

2) S došlou poštou za uplynulé čtvrtletí seznámil občany pan Touš 

3) Zprávu za honební společenství přednesl pan Vladař. Byly odsouhlaseny 2 Kč/ha, které 

platí honební společenství majitelům pozemků. Za tyto peníze sdruţení nakupuje 

stromky, letos se však ţádné nekoupili kvůli extrémnímu suchu a peníze uloţili na další 

rok. Finanční stav je 10 384 Kč, sdruţení má v plánu tyto peníze rozdělit mezi obce 

(nakoupí např. stromky). Pan Kasl dodal, ţe za celý rok bylo střeleno 54 prasat.  

Na závěr pan Vladař popřál všem občanům hodně úspěchů a zdraví do Nového roku. 

4) Zprávu o hospodaření v obecním lese přednesl pan Bělohlavý. Vytěţilo se 1251 m3, 
náklady na těţbu bez DPH činily 366 000,- Kč, za 1 m3 jsou náklady 292,- Kč.  Příjmy 

pro obec za dřevo činí 2 359 927,- Kč. Čistý zisk pro obec činí 1 422 604,- Kč. Průměrný 

zisk na 1 ha činí 13 051,-Kč/. Za 25 let hospodaření v lese získala obec 8 435 825,- Kč. 

Příští rok se těţba sníţí vlivem kůrovce. Stromky se sázely jiţ v březnu, ztráty 

dosahovaly 30 %. Jiné části v ČR měly 75 % ztráty.  

5) Určení inventurní komise. Za Obecní úřad předseda E. Petr ml., člen Král A. a Moravec 

Z. 

     Za SDH předseda M. Hošťálek, pan Kábrt ml. a pan Tícha.  Odsouhlaseno 5 proti 0. 

6) Odsouhlasení rozpočtové změny č. 8 a 9 

7) Odsouhlasení rozpočtu na rok 2016 –  Rozpočet přečetl starosta Jiří Votava a to jak 

příjmy, tak výdaje a to v jednotlivých poloţkách, rozpočet bude schodkový. Schodek 

bude hrazen ze zisku minulých let a z dotace, kdyţ bude přiznána. Obec zaţádala o 

dotace a nemůţe dotaci dát do rozpočtu. Příjmy: 2 458 000,- Kč, Výdaje: 4 302 000,- Kč. 

Změny v rozpočtu jsou v průběhu roku řešeny rozpočtovými změnami. Zastupitelé 

jednomyslně rozpočet schválili. Odsouhlaseno 5 proti 0 



8) Odsouhlasení smlouvy o účasti obce Újezd u Plánice ve společnosti PO na svoz odpadů –    
o zabezpečení sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování odpadů. Smlouvu 

podepíše Obec Újezd u Plánice s Pošumavskou odpadovou z Klatov, s.r.o., se sídlem Dr. 

Sedláka 782, Klatovy III, 33901 Klatovy, IČ: 04510984, vstupní poplatek 3300, - Kč 

(musí to být podle zákona). Pan starosta Jiří Votava bude podepisovat smlouvu s touto 

společností       30. 12. 2015. 

 Odsouhlaseno 5 proti 0. 

9) Otevření nového územního plánu – Ing. Ţalud zpracuje a otevře územní plán, do kterého 

se začlení i pan Husinec 

10) Odsouhlasení rekonstrukce pozemních komunikací – odsouhlaseno 5 proti 0 

11) Odsouhlasení smlouvy s firmou Atest agency na vyřizování dotací 

12) Odsouhlasení smlouvy o právním poradenství s JUDr. Roubalem 

13) Odsouhlasení příspěvku 2 000,- Kč na podzimní slavnosti 

14)  Odsouhlasení proplacení inzerátu na pronájem hostince 1.126,- Kč  

15)  Odsouhlasení nákupu kníţek na dětskou besídku v částce 3.980,- Kč  

16)  Odsouhlasení příspěvku na děti Dětského domova Bona HEPO s.r.o. v částce 600,- Kč  

17) Odsouhlasení příspěvku na ohňostroj v částce 5 700,- Kč  

18)   Seznámení s vlastníky nemovitostí a další oprávněné osoby, kteří nejsou označení v 

katastru nemovitostí –  J. Šteiner, J. Petr, J. Hošťálek, František Šlajer, Anna Hošťálková, 

V. Košan, V. Suda 

19) Kontrola hospodaření v obecním lese – hospodaření OL odpovídá vykazovaným 

skutečnostem, kontrola byla v pořádku 

       

 Všechny body byly obecním zastupitelstvem jednohlasně odsouhlasené 5 hlasy pro, 0 proti 

 

20) Diskuse 

Pan J. Fremund st. poděkoval Obecnímu úřadu za vedení, úpravu a rozvoj obce a popřál 

vše nejlepší občanům a Obecnímu úřadu do Nového roku. 

Pan starosta zodpověděl dotazy z diskuse z minulého zasedání. Paní Pohanková 

připomněla, ţe čeká na tyto odpovědi. Pan starosta na vše odpověděl a ke všem 

nezodpovězeným dotazům se vyjádřil. 

Paní Pohanková měla dotaz, od kdy je platná smlouva na hostinskou činnost. 

Pan starosta odpověděl, ţe platnost smlouvy je od 1. 7. 2015. 

Poté se paní Pohanková dotazovala, kdo zaplatí sankci 2 500,- Kč, kterou dostal Obecní 

úřad? Pan Král odpověděl, ţe celé zastupitelstvo. Pan Votava odpověděl, ţe pokuta bude 

hrazena z rozpočtu. Paní Pohanková dodala, ţe to tak mělo být vysvětleno na minulém 

zasedání.  

      Dále se paní Pohanková vyjádřila k volbě návrhové komise: Návrhová komise se volí, 

neurčuje a na zasedání není volena. Zdůraznila, ţe je rozdíl mezi ověřovateli a  

           návrhovou komisí.  Pan Votava odpověděl, ţe se určuje (128/2000 Sb., ZÁKON ze 

dne 12. dubna 2000 o obcích § 95 se určuje) 

.Poté paní Pohanková nadnesla návrh, ţe by se měl udělat svod odpadních vod, pak 

teprve elektrická energie a ţe by obec měla investovat do něčeho jiného a ne do 

komunikací, které jsou podle ní v pořádku. Pan Votava odpověděl, ţe občané se 

vyjadřovali ke stavbě chodníků a komunikací. 

Pan J. Mazanec připomněl, ţe se mu nedostal do ruky dotazník, který se rozesílal 

v loňském roce. Pan Petr ml. odpověděl, ţe mu byl doručen do poštovní schránky. 

Pan Faist vystoupil a popřál všem občanům hezký Nový rok a měl několik poznámek a 

dotazů: 1) Od roku 1990 hospodaří obec s vyrovnaným rozpočtem, zeptal se na rozdíl 

mezi vyrovnaným a nevyrovnaným rozpočtem. Pan Votava rozdíl vysvětlil a objasnil, ţe 

nevyrovnaný rozpočet vznikl z důvodu získání dotace. Proto byla stanovena vyšší částka.  

2) Z čeho se bude hradit nevyrovnaný rozpočet, kdyţ obec dotaci nedostane? Pan Votava 

odpověděl, ţe obec má finanční rezervy. 3) K čemu bude určena částka 2 243 000,- Kč? 

Kam na jaké komunikace a odkud kam budou směřovat? Pan Votava odpověděl, ţe na 

tyto dotazy odpoví na příštím zasedání podle smluv. Pan Touš odpověděl, ţe první nová 

komunikace povede od pana Kotěšovce k panu Hlucháňovi, druhá nová komunikace 

povede od chaty pana Tomáška směrem ke škole a spojnice vedoucí od pana Votavy 

k panu Ratajovi. Můţe předloţit přesné metry. 



Dále se pan Faist informoval, jakým způsobem bude řešena kanalizace? (dodal, ţe do 
roku 2022 musí být udělaná čistička podle vládního nařízení a měla by se dávat elektrika 

do země. Pokud obec vyčerpá dotace, postupuje k dotačním titulům? Jestli to souvisí? A 

co si mají občané odnést ze schůze? 

Pan Votava odpověděl panu Faistovi, ţe špatně poslouchal. Elektrifikace se bude dělat po 

sloupech. Ke kanalizaci - jednalo se pouze o zaměření kanalizace, kanalizační řád se stále 

řeší, do vozovek se zasahovat nebude.  

Pan Faist  připomněl plynovod, zopakoval, ţe je moţné do obce přivést plyn (je 13 lidí, 

kteří by měli o plyn zájem, chybí 2 lidé). Muselo by to podepsat zastupitelstvo.  

Nakonec pan Faist zdůraznil, ţe má právo vznést připomínky na zasedání. 

Pan J. Fremund st. se vyjádřil, ţe lidé měli moţnost napsat do dotazníku, co si lidé přejí 

v obci zlepšit a změnit.  

Pan Votava odpověděl, ţe proti plynu není. V dotaznících se občané nevyjadřovali 

k zavedení plynu.  

Pan Moudrý popřál všem občanům vše nejlepší v novém roce a přiznal, ţe ho mrzí různé 

věci. Jestli má OÚ nějakou firmu, která kontroluje smlouvy, tak ta firma má 

zodpovědnost za smlouvu, obec tak nemůţe přijít o dotaci. A proč mají hasiči platit 100,- 

Kč za pronájem hospody? Jeho názor je takový, ţe by to měli mít zadarmo a obec by 

měla sehnat nějakého občana, který by sekal veřejné prostranství, staral se o hospodu, za 

coţ by pobíral 11 000,- Kč.  

Pan Votava poděkoval panu Moudrému a odpověděl, ţe 100,- Kč je minimální udrţitelný 

nájemní poplatek, do hospody by mělo chodit více občanů.  

Pan Husinec se vyjádřil k nevyrovnanému rozpočtu. Obec musí vyčlenit peníze, jelikoţ 

dotaci si nemůţou dát do rozpočtu a neznamená to ztrátu.  

Pan Faist dodal, ţe toto mělo říct zastupitelstvo. 

Pan Kotěšovec upozornil, pokud se bude dělat nová komunikace, mělo by se zváţit, jestli 

se do ní bude zasahovat. Pan Votava odpověděl, ţe při vozovce je dostatečně široká 

krajnice na potřebné rozvody inţ. sítí. 

Paní Smolová se vyjádřila k plynovodu. Přidala se k zájemcům o plyn, vzhledem k tomu 

ţe je v obci hodně osamocených ţen, které nemají sílu, tuto moţnost jistě uvítají raději 

neţ topení dřevem.  

Pan Petr E. st. upozornil, ţe hosté z honebního společenství Posavádka odešli bez guláše  

kvůli mnoha připomínkám v diskusi. Je to neslušné nechat je odejít. Paní Pohanková 

dodala, ţe odešli vţdycky dříve.  

 

 

Usnesení přečetla paní Smolová Jiřina. 

 

Pan Votava poděkoval za návštěvu občanů, za vstřícnost a uznání. Popřál všem hodně 

zdraví, štěstí a spokojenosti v Novém roce a ukončil zasedání. 

 

Po zasedání následovalo občerstvení, podával se guláš z divokého prasete. 

 

 

Zapsala Zuzana Petrová 

 

07.01.2016 

Starosta Jiří Votava       

 

Ověřovatelé: p. Z. Moravec 

 

                                 p. E. Petr ml.  

 

 

Přílohy: prezenční listina, rozpočet 2016, usnesení VZ OZ 29. 12. 2015, zveřejněná informace o 

konání  VZ OZ 29. 12. 2015 

 


